



Representative Office of Japan to the P.A.

VIP2 Center, 3rd floor, 200 Yazour Street, Al-Bireh, Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 repjapan@repjapan.ps

PRESS RELEASE

November 2, 2011

New Japanese NGO to start the educational project in East Jerusalem

On November 2nd, 2011, the Representative of Japan to the Palestinian Authority, Mr. Naofumi Hashimoto and Mr. Satoshi Morita, the representative of Kokkyo Naki Kodomotachi (KnK), a Japanese NGO, signed the grant contract for the Community Based Project on Promoting Sound Development of Youth in Jerusalem Governorate, West Bank. This project is funded by the Government of Japan through its Grant Assistance for Japanese NGO Projects, with a total amount of USD 445,401 approximately (39,640,689 Japanese Yen).

Through this project, KnK will organize vocational training and informal education program (including supplementary session and youth program) for youth in Jerusalem to enhance their capacity higher and to obtain better opportunity to show their skills of work in West Bank.

The Grant Assistance for Japanese NGO Project is specially designed to address basic needs from human security perspective, which include primary education, water and electricity supply, health care, and to support deprived people.

Mr. Hashimoto expressed his hope that the signed project will help youth in East Jerusalem as well as the community member to encourage themselves to obtain job opportunity and achieve economic independent through KnK support, and thus, contribute their efforts to establish a viable independent Palestinian state and develop capacities of local institutions in providing basic daily services to people.

Government of Japan has been always supporting Palestinian communities to improve the education sector, health and many other sectors. It is worth mentioning that since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance exceeding USD 1.21 billion to the Palestinian people, including humanitarian assistance.

(End)



**Mr. Hashimoto Exchanging the Grant Contract
With Mr. Satoshi Morita**

2011- 11- 02

بيان صحفي

الجمعية الأهلية اليابانية KnK تبدأ مشروع تربوي في القدس الشرقية

في يوم 2 نوفمبر 2011، وقع ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية، السيد ناؤفومي هاشيموتو والسيد ساتوشي موريتا ممثل الجمعية الأهلية اليابانية "أطفال بلا حدود" KnK، عقد منحة لمشروع مجتمعي يعمل على تشجيع التنمية السلمية للشباب في محافظة القدس والضفة الغربية. وتم تمويل هذا المشروع من قبل حكومة اليابان من خلال مساعداتها لمشاريع المنظمات الأهلية اليابانية، وذلك بمبلغ إجمالي قدره 445,401 دولار أمريكي (أي ما يعادل 39,640,689 ين ياباني).

فمن خلال هذا المشروع، ستنظم الجمعية الأهلية اليابانية KnK، دورات تدريب مهني وبرنامج تعليمي لا منهجي (بما في ذلك دورة تكميلية وبرنامج شبابي) للشباب في القدس لتعزيز قدرتهم في الحصول على فرص أعلى وأفضل لإظهار مهاراتهم في العمل في الضفة الغربية.

صمم برنامج دعم المؤسسات الأهلية اليابانية لتلبية الاحتياجات الأساسية من منظور الأمن الإنساني، والتي تشمل التعليم الابتدائي، إمدادات المياه والكهرباء، الرعاية الصحية، ودعم الأشخاص المحرومين.

وأعرب السيد هاشيموتو عن أمله في أن يساعد هذا المشروع الشباب في القدس الشرقية وكذلك أعضاء المجتمع في تشجيعهم للحصول على فرصة عمل وتحقيق الاستقلالية المالية من خلال تقديم الدعم الاقتصادي الذي توفره الجمعية الأهلية KnK، وبالتالي تسهم جهودها الرامية إلى إقامة دولة فلسطينية مستقلة قابلة للحياة، وتطوير قدرات المؤسسات المحلية في توفير الخدمات الأساسية اليومية للناس.

تدعم حكومة اليابان المجتمعات الفلسطينية دائماً لتحسين قطاع التعليم والصحة وقطاعات أخرى كثيرة. ومن الجدير بالذكر أنه ومنذ عام 1993 قدمت حكومة اليابان مساعداتها الإنمائية الرسمية للشعب الفلسطيني لتصل الى أكثر من 1.21 مليار دولار بما في ذلك المساعدات الإنسانية.